
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
                                                                                                        Αθήνα, 20/05/2024 
 

Της:  ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ, Βουλευτού Β΄ Πειραιά  

 

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού  

 

ΘΕΜΑ:    «Σχετικά με την εποπτεία των βυθοκορήσεων του Οργανισμού Λιμένα 

Πειραιά» 

 

Κυρία Υπουργέ, 

Φαίνεται ότι για μια ακόμη φορά ο Οργανισμός Λιμένα Πειραιά αγνόησε τις αποφάσεις 

του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ) και συνεχίζει τις εργασίες βυθοκόρησης στο 

λιμάνι του Πειραιά, γι’ αυτό και οι κάτοικοι της περιοχής κατέθεσαν μηνυτήρια 

αναφορά ενώπιον του Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών Πειραιά, με αίτημα να 

σταματήσουν που επρόκειτο να συζητηθεί στις 16/4/2024, αλλά αναβλήθηκε.  

Σύμφωνα με την Έγκριση Αναπτυξιακού Προγράμματος και Μελέτης Διαχείρισης 

(Master Plan) λιμένα Πειραιά (25/1/2023, Αριθμ. Φύλλου 32):  «Όλα τα 

προγραμματιζόμενα έργα στον θαλάσσιο χώρο και στη ζώνη παραλίας και, ιδιαίτερα, 

όσα απαιτούν εκσκαφές, βυθοκορήσεις ή αποξήλωση παλαιότερου δομικού υλικού 

οποιασδήποτε κλίμακας, βάθους ή έκτασης, εκτελούνται υπό την εποπτεία 

εκπροσώπων της Εφορείας Εναλίων Αρχαιοτήτων, κατόπιν έγκαιρης γραπτής 

ενημέρωσης, τουλάχιστον 30 εργάσιμων ημερών, πριν από την έναρξή τους. Εφόσον 

η Εφορεία Εναλίων Αρχαιοτήτων δεν διαθέτει το απαραίτητο προσωπικό για την 

επίβλεψη των έργων επί μεγάλα χρονικά διαστήματα, λαμβάνεται μέριμνα για την 

πρόσληψη συμπληρωματικού προσωπικού από τους αναδόχους των έργων, ώστε να 

εξασφαλιστεί η συνεχής και απρόσκοπτη εποπτεία τους» (Άρθρο 10, παρ. 3). Εκτός 

από την παράνομη – κατά τους καταγγέλλοντες – συνέχιση των βυθοκορήσεων, 
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υπάρχουν καταγγελίες ότι οι φορτηγίδες και τα ρυμουλκά που μεταφέρουν τα 

βυθοκορήματα, κινούνται παράτυπα στον Σαρωνικό, έχοντας κλειστό το σύστημα 

παρακολούθησης AIS (Automatic Identification System), το οποίο είναι υποχρεωτικό 

να εκπέμπεται από όλα τα πλοία. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτάται η κ. Υπουργός: 

  

1. Έχετε ενημερωθεί από τον Ο.Λ.Π. σχετικά με τον προγραμματισμό των 

βυθοκορήσεων;  

 
2. Εποπτεύονται οι βυθοκορήσεις του Ο.Λ.Π. από την Εφορεία Εναλίων 

Αρχαιοτήτων, και αν ναι με ποιο τρόπο;  

 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής  

 
 
ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ 
 

   




